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ةريشأتكا راع راصحمل زالاوا تكقيا ةررليكلا: ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم
أتتكا ةهتا الرصتلاك ةرللالا ةزدلتل ةريدقوا ةزعلادمل ةرغلا ةرايللا ايكةرتل ةروعكةلا روبمكقلك أمةلشمعد مجكاا رة ةروتتا ةةط رلجدمل رمقللا مطخت رلا ءمةس ءمةس. سد راع ةرشرولل ةزحللكو ملبراحتلل ةرصلك رصحل راحلك. ةءيعدةكةما لا رءلءتا اخما مم مشأتكا راع ةرصحمل لرف ةرحلاباك الب قجعاتلالمب زول ةريشأتكاك تاا ميدقت رواتا ايبحتت ةررليكلا ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم
ةردةرتتل. راوحللكقل الرلحبا ءتمرا ةرراك رءتأ
ةررليكلا ربك روبمكقل مشأتكا تاا

ةررليكلاا ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم مم زل
راوحللكقل محوت ةررليكلا ربك لءوتا ةررليكلازلحا ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم ةرديكةلتاقعد مشأتكا راع راصحمل اخاا الرييدب (eVisa) مت ملحاتا. رة ءلللا ةقللا ةرع ةرصلها االلكةف زل راوييدزتل ةةرجتد ةرمما ةمملتك ةريشأتكاك تاا ميدقت رواتا ريبحتت ةرلنلب مذة محوتت
زللةرتت. لةسا زل اشرواتل ةرعواتا ةرولل زل مودتلتت

ةرويلسا ةردوبمكقا ةرررديكةلتا ةريشأتكةط رلمةش
)مشأتكا ةرحتلستا ةرررديكةلتا ةريشأتكا ةرشةل ةرويلب ةررليكلالا ربك ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم ةرللاقيدب T)، ةريشأتكا ةرحتلستا. ةروعلرت زدلمدا رة رايكلتب روبمكقل قمةلةف ةرذقل راوحللكقل زللءبا ةما
ةربالك. ةرع ةةسد ادامل ةمحوت ةردامل مللقت زل ل قمزو 30 رودا ةلرصا ةرحتلستا ةرررديكةلتا
ةرللا )مشأتكا ةريجللقا ةرررديكةلتا ةريشأتكا مدمف مد ةرشروللك روحللكو الرلحبا E) رشسدل ل ةليو ل رقلو ادشفزيلسا زعامزلطزصدرا راع راصحمل ةرحاا تةط ةرحاخلط رة ةركءوا ةرومما زل الريصيب قمةع ةرامةات.
ةرعوأ. مشأتكةط

ةررليكلا ربك روبمكقل مشأتكا راع راصحمل اخاا ةرييدب رتلتا
ةريلرتا: ةرطخمةط ميلول زبلأكا رواتا ةرررديكةلتا روبمكقل مشأتكا راع راصحمل اخاا ةرييدب قعد
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ةررليكلا ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم ةرع الرمةمل مت ةركءوا- ةرومما امقللا مت
ةرررديكةلتا. ةريشأتكا تابلط ميدقت امةاا ةرع ةةلييأ
هوتا كما زل مشرد ةرحلك. ةاخت ةرحلك ةزعامزلطهمةة ةردطحتا ةريللةتأ مدب ةرخاا- لومتن ةزاش
ةروعلرجا. لا ةريشاتك ريجلا ةروعامزلط
ةلصا زل اماتول زوحمسا ةلحطا ةرحلك همةة اصجت اييدقتةملا مت - ةروخاماا ةروحيلدةط مصوتأ
ةردامل(. مللقت زل ةرشمأ راع رأتك ءيا رودا )ةلرصا ءلكس رجمةة ةرذةمتا ةرحتكا

مد احت. اخلما رة ةايولف اخلما الءيطدةب ةررليكلا ربك ةردلا ةرخاا قيخاا - ةريشأتكا لءمب كلا
ةروعلرجا. ةةما ةريشأتكا لمش سحا ةريشأتكا لءمب مطيات
ةربكقد ربك ةرررديكةلتا ةريشأتكا ةلءلل قيت راتتلك ةرومةليا اوجكك - ةرررديكةلتا مشأتكما ةتبلرا ةررليكلاةءيالب ربك روبمكقل مشأتكا روبمكقل. ةرع ةرمةمل رلد ةمدزتل لحطا ةتبا ةرررديكةلا.

ةةركءمب ةروعلرجا ةما
مد ةريعجتأ اتللةط رف زل ةركلت راع روأك رقلب 3 مم ةرررديكةلتا روبمكقل ريشأتكا ةريتلءا ةروعلرجا ةرعةما ة كةرللو 36 زل ل رومزو ميكةةل ردلتل ةرررديكةلتاك ةريشأتكا مدالا مطيات ةاللتا. لءمب زيلاأ زيلسا 40مدمف ةءكرا ةردلا سحاتكقيا ةاللتا ادزا لءمب مخبتب قيت مد ةرررديكةلتا. ةرحتلسا ريشأتكا ة ةروطيللا.كةرللو ةروعلرجا

ةررليكلا ربك ةرييدقت لمةاد
ةريلحاتا. رة ةرحلللا رمقللا سلها رل - ةركةسا
ماتاا. رقلب للمف لا مشأتكما راع ةسحأ - رءكش زعلرجا
ةرويلرا. زل الرتا مجكاا ةركءوتا ةرولحا ملول - ةزمرمما ةزلا
ةرعلرت. لا زدلف رو زل اخابا ةرييدب قودلا - ةرحلك زكةلا

ةرطالةا
راصحمل راوحللكقل ةلعلرا ءاحا ةررليكلاتكقيا ربك ةردوبمكقا ةريشأتكا تابلط ميدقت زكرم ةرلكةلقاكقملك لتك ةرملمتا ةرشرولل ةمجلا ةرمما مملتك قودلا ةررليكلاك ربك ةرييدقت االل زل ةريشأتكا. مذهراع زل ةرلءيللكا لرف ةرعوأك رة راحتلسا روبمكقل ممةل رلا ءمةس ةريممك. زل الرتا ءلك مجكاا قلول زول
ةءكقا. زكقت اددأ مشأتكما ريشزتل تكقيا رللأ ةررليكلاما ربك ةرطدزا

Cambodian Visa Application Online Center: A Convenient Way to Obtain Your Visa

Cambodia, known for its rich cultural heritage, ancient temples, and vibrant cities, is a
popular destination for tourists and business travelers alike. Whether you are planning to visit
the majestic Angkor Wat or experience the bustling streets of Phnom Penh, obtaining a visa is
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an essential step in your travel Cambodian Visa Application has simplified the visa
application process, making it easier and more accessible for international travelers.

What is the Cambodian Visa Application Online Center?
The Cambodian Visa Application Online Center is an official online platform that allows
travelers to apply for an electronic visa (eVisa) without the need to visit an embassy or
consulate. This system is designed to streamline the visa application process, saving
applicants time and effort by enabling them to complete the entire process from the comfort
of their homes.

Types of Cambodian eVisas Available
The online visa application center primarily offers the Tourist eVisa (T-class Visa), which is
suitable for travelers visiting Cambodia for leisure or sightseeing. The Tourist eVisa is valid
for 30 days from the date of entry and allows a single entry into the country.

For business travelers, a Business eVisa (E-class Visa) may also be available depending on
the latest regulations. It is recommended to check the official website or relevant authorities
for updated information regarding business visas.

How to Apply for a Cambodian Visa Online
Applying for a Cambodian eVisa is a straightforward process that involves the following
steps:

1. Visit the Official Website – Access the Cambodian Visa Application Online Center
and navigate to the eVisa application portal.

2. Fill Out the Application Form – Provide personal details, passport information, and
travel plans. Ensure that all information is accurate to avoid delays in processing.

3. Upload Required Documents – Submit a passport-sized photo and a scanned copy
of your passport bio page (valid for at least six months from the entry date).

4. Pay the Visa Fee – The application requires an online payment using a credit or debit
card. The visa fee may vary depending on the visa type and processing time.

5. Receive and Print Your eVisa – Once approved, the eVisa is sent via email. Print a
copy and present it upon arrival in Cambodia.

Processing Time and Fees
The standard processing time for a Cambodian eVisa is 3 business days, though expedited
options may be available for an additional fee. The cost of the eVisa varies, but it generally
ranges from $36 to $40 for a Tourist eVisa. Additional service fees may apply depending on
the payment method and processing speed chosen.

Benefits of Applying Online
 Convenience – No need to visit an embassy or consulate.
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 Faster Processing – Receive your visa in just a few days.
 Secure and Reliable – Official platform ensures a hassle-free experience.
 Travel Flexibility – Apply from anywhere in the world.

Conclusion
The Cambodian Visa Application Online Center provides a seamless and efficient way for
travelers to obtain a visa. By applying online, you can save time and avoid unnecessary
paperwork, ensuring a stress-free travel experience. Whether you're visiting Cambodia for
tourism or business, utilizing this online service is the best way to secure your visa
conveniently and quickly.

For More Information :
Address : Al Kawkab St - Al Sufouh - Al Sufouh 2 - Dubai - United Arab Emirates
Phone : +971 4 362 4600
Email : contact@cambodiaevisa-online.com
Website : https://www.cambodian-visa.org/ar/visa
Business Hours : 24/7/365
Owner / Official Contact Name :Bopha Dara Amara
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